
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 20
Povel

Č. 1 / 2025 14. 01. 2025 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Martynková Zuzana, DiS., Frič Ivo, Michlová Jana, Spáčilová Romana, Mgr. Žůrková
Dagmar, PhDr. Machalíček Zdeněk, Šída Ivana, Havelka Tomáš, Čevora Rastislav, Jančík
Jan

Hosté: MPO - p. Spáčil
PČR

Z celkového počtu 10 členů se zúčastnilo 10, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
1. Schválení programu schůze
2. Vystoupení MPO, PČR
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola požadavků z minulých zápisů
5. Nové požadavky
6. Obecné informace, různé
Usnesení: Program jednání je schválen dle návrhu.Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Členové KMČ se  opět dotazovali zástupce MPO na výsledky hlídek u podchodu na ulici Pionýrská, kdy MPO
kontrolovala dodržování silničních pravidel u cyklistů a koloběžkářů.
 
Komise se také dále zabývala nedávným incidentem, kdy se výtržník obnažoval na ulici kousek od budovy
Domu dětí a mládeže před spoluobčany Povelu. Na základě této informace, získané z facebookové skupiny
Olomoučáci, byl vznesen dotaz, zda by městská policie nebo policie ČR o těchto incidentech mohla informovat
KMČ, která by předávala informace  o následném průběhu nebo řešení daných incidentů občanům
prostřednictvím zápisů nebo FB stránek. Zástupci policie odpověděli, že bohužel to není v jejich moci, takto
předávat informace komisi.
 
Člen komise se dotazoval, zda jsou zástupci městské policie přivoláváni k incidentům, kdy někdo nahlásí, že
majitel psa má svého mazlíčka na ulici puštěného bez vodítka a náhubku. Zástupce městské policie uvedl, že
sice jsou přivoláváni, ale že než dorazí, tak už je na místě jen ohlašovatel a již ne občan se svým psem. Také
podotknul, že tuto věc řeší i v případech, kdy oni samotní potkají neukázněného majitele - řeší vždy individuálně
(měl majitel už v tomto přestupek, ohrožoval pes někoho apod. domluva/pokuta).

3 Vystoupení hostů
Předseda KMČ obdržel před začátkem jednání dopis od předsedy SVJ Hyerovského 412/2, týkající se
problematiky rozrůstajícího se náletového křoví u nedalekého přístřešku s kontejnery pro komunální odpad. Toto
křoví se bohužel naučili někteří spoluobčané hojně používat jako veřejné WC a díky tomu se v okolí rozprostírá
nepříjemný zápach od keřů. Stejně tak se v křoví  u kontejnerového stání rozmnožil výskyt hlodavců, kteří se
pak často dostávají do sklepení bytového domu. Členové tento problém projednali a souhlasí s návrhem
obyvatelů bytového domu Heyrovského 2, že je potřeba náletový keř ostříhat a dále navrhuje i cílenou eliminaci
hlodavců u nedalekého kontejnerového stání. Člen KMČ pořídí fotografie problematické oblasti jako následnou
dokumentaci pro zadávání požadavku na řešení tohoto problému na příslušný odbor. Předseda KMČ bude
informovat zástupce SVJ o výsledku jednání komise na telefonním čísle, které obdržel.



4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Údržba laviček ulice Nedvědova - Předáno - čeká se na realizaci v roce 2025
Úprava stromořadí v pěší zóně u Zenitu - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 7/2024 ze dne 19. 07. 2024: Zachování bezbariérového zaústění chodníku - Vyřešené
Zápis č. 7/2024 ze dne 19. 07. 2024: Oprava laviček podél školy Heyrovského - Před uzavřením - čeká se na
realizaci v roce 2025.
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Péče o zeleň na území městské části Povel - V realizaci - KMČ opakovaně
urgovala vyjádření příslušného odboru kdy bude provedeno/dokončeno. Pí Lakomá nereaguje ani na zadaný
požadavek ani na urgenci prostřednictvím e-mailu.
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Oprava chodníků Nešporově 11 + 13 - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Oprava chodníků ul. Schweitzerova 64 - zádní vchod od ul. Holečkova -
Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Prověření svozu odpadu na ulici Heyrovského - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Prověření svozu plastů na ulici Nešporova - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Vývoz popelnic autobusové zastávky Povel - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Oprava přístupu k autobusové zastávce Pionýrská směr centrum -
Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Doplnění lavičky Sienkiewiczova ulice - V realizaci
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Oprava komunikace ul. Jeremiášova/Janského - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Oprava ul. Lužická - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Chodník Nešporova 1 - malá Schweitzerova - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Poničená konstrukce opory stromku - V realizaci
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Propad chodníku Nedvědova 11 - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Doplnění laviček zastávka Povel, škola - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Oprava kanálu Nešporova ulice - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 10. 09. 2024: Výměna vitríny ulice Janského - Vyřešené
Zápis č. 9/2024 ze dne 08. 10. 2024: Místní šetření křižovatka Velkomoravská - Vyřešené
Zápis č. 9/2024 ze dne 08. 10. 2024: Blokové čistění parkoviště před Nešporova č. 4 a č. 6 - opakovaná žádost -
Předáno - požadavek zadán opakovaně a stále bez reakce nebo provedení.
Zápis č. 9/2024 ze dne 08. 10. 2024: Instalace kamery na území městské části Povel. - Vyřešené
Zápis č. 9/2024 ze dne 08. 10. 2024: připojení oblasti u Billy k zóně 30 - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 12. 11. 2024: Zapravení poklopu - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Finanční podpora dětí DDM
KMČ projednávala možnost finanční podpory pro děti, navštěvující Dům dětí a mládeže na ulici
Janského. Členové se shodli, že i v letošním roce bude KMČ Povel přispívat na výtvarné pomůcky pro rozvoj
kreativity našich dětí částkou 10 tis. Kč.

Usnesení:
Členové se shodli, že i v letošním roce bude KMČ Povel přispívat na výtvarné pomůcky pro rozvoj kreativity
našich dětí v Domu dětí a mládeže částkou 10 tis. Kč

Komise souhlasí
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.2 Finanční podpora mateřských školek na území městské části Povel
Členové komise projednávali i letos možnost finanční podpory pro děti, navštěvující mateřské školky na území
městské části Povel. V tomto roce komise opět nabídne finanční podporu v hodnotě 10 tis. Kč každé školce na
našem území pro zakoupení výtvarných pomůcek. Využití finanční podpory je pak na každé školce.
Bude nabídnuto:
MŠ Schweitzerova
MŠ Nedvědova
MŠ Bieblova
MŠ Lužická

Usnesení:
Členové se shodli, že v letošním roce bude KMČ Povel přispívat na výtvarné pomůcky pro rozvoj kreativity
našich dětí v mateřských školkách každé částkou 10 tis. Kč.

Komise souhlasí
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.3 Plán opravy chodníků



Předseda komise informoval všechny členy o komunikaci s pracovníky z oddělení majetkové správy a údržby
komunikací ohledně možnosti oprav potřebných chodníků na území městské části Povel z financí na estetizaci,
se kterými komise disponuje. Následné zaslané návrhy pak komise projedná a vybere ty, které jsou nejvíce
potřeba realizovat.

5.4 Oprava chodníčků Nešporova 7,9 a 15
Komise projednávala podnět od předsedkyně SVJ Nešporova pí Trněné na opravu chodníčků vedoucích ke
vchodům bytových domů Nešporova 7,9 a 15. Byla shoda, že komise bude financovat ze svých peněžních
prostředků opravy těchto chodníků a zadá požadavek na realizaci v květnu 2025.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Žádost o úpravu dřevin ulice Heyrovského a eliminaci hlodavců

Na základě podnětu od SJV bytového domu Heyrovského 2 žádá KMČ úpravu náletového křoví a o co největší
redukci, aby již dále křoví nelákalo některé občany k jeho používání jako veřejné toalety. Dále prosíme o řešení
situace s přemnoženými hlodavci u přilehlého kontejnerového stání - viz fotky v příloze. 

2 Úklid Podchod Pionýrská a Fakultní nemocnice

Člen KMČ žádá úklid listí podél chodníku mezi podchody Pionýrská a Fakultní nemocnice v přilehlém žlabu u
chodníku a také úklid listí v podchodu Pionýrská a Fakultní nemocnice.

3 Mimořádný úklid u kontejnerového stání ulice Kischova 4

Členové komise žádají o mimořádný úklid u kontejnerového stání u bytového domu Kischova 4, vznikla zde opět
černá skládka.

4 Oprava přechodového prahu

Člen KMČ žádá o opravu přechodového prahu na rohu malá Schweitzerova a ulice Holečkova.

5 Oprava kanálu

KMČ žádá o opravu velkého kanálového poklopu uprostřed malá Schweitzerova (kousek od kontejnerového
stání na odpad).

8 Obecné informace
Jednání bylo ukončeno v 19:30. Příští jednání KMČ proběhne v 18.00 dne 11. 2. 2025 v DDM, Janského 1.
Komise městké části Povel vyzývá občany aby v případě, že objeví u nějakého kontejnerového stání černou
skládku, aby toto nahlásili na https://hlaseni.olomouc.eu  . Děkujeme.
 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2025

Datum schválení zápisu: 16. 01. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Martynková Zuzana, DiS.

Zapsal/a:
Ing. Martynková Zuzana, DiS.

Ověřil/a:
Jančík Jan


